
Van: Wim Cornelissen  

Verzonden: dinsdag 20 november 2018 10:39 

Aan: Commissie Fysiek 
CC: Piet Verlinden; Robert Martens; Robert Wilms 

Onderwerp: Cie FK 27nov18: Voorstel PAL om agendapunten 7 (onder voorwaarde) + 10 niet in de 
commissieagenda op te nemen 

 

Beste voorzitter + leden van de commissie fysiek, 

 

Ter kennisname onderstaande e-mail van raadslid mevrouw H. Glessner namens Progressief 

Akkoord Leudal, welke e-mail betekent dat in de vergadering van de commissie fysiek van 

27nov18, bij het agendapunt 2 ‘Vaststellen agenda’, namens PAL wordt voorgesteld om: 

 Agendapunt 7 ‘Bespreken e-mail Stichting Studiegroep Leudal e.o. Haelen met standpunten 

over ontwikkeling zonneparken’, niet in de commissieagenda op te nemen mits die 

standpunten van de studiegroep voldoende worden meegenomen in de 

commissieberaadslagingen van het agendapunt dat daar net voor zit: (6) ‘Presentatie over 

de energietransitie’; 

 Agendapunt 10 ‘Bespreken collegemededeling over haalbaarheidsstudie Leudal + 

Roermond tweetal snelfietsroutes oost-west’, niet in de commissieagenda op te nemen 

gelet op de raadsberaadslagingen van 13nov18 (begrotingsvergadering) over de 

fietsverbinding over de spoorbrug. 

 

De fractie PAL had beide agendapunten vanuit de raadsvergadering van 6nov18 (lijst van 

ingekomen stukken) aangedragen voor agendering in de commissievergadering fysiek van 

27nov18, de raad is toen akkoord gegaan met het bij de commissie indienen van die 

agenderingsverzoeken, maar mogelijk dat intussen een commissielid van een andere politieke 

groepering toch één of beide agendapunten (separaat) wenst te bespreken op 27nov18.  

Vandaar dat de beslissing over het al dan niet de-agenderen moet vallen bij het agenda 2 

‘Vaststellen agenda’. 

 

Ter kennisname. 

 

Wim Cornelissen 

Griffier. 

 

Van: Hilde Glessner  

Verzonden: dinsdag 20 november 2018 10:12 

Aan: Wim Cornelissen 

CC: Joost van der Stappen 

Onderwerp: Re: Graag uiterlijk maandag 12nov18 jouw motivering voor bespreking tweetal 

ingekomen raadstukken tbv vergadering commissie fysiek 27nov18 

 

Dag Wim, 

 

Gisteravond is in de fractie PAL over de ingekomen raadsstukken het volgende afgesproken: 

Stuk no. 3 kan van de agenda af omdat het reeds aan de orde is geweest in de Raad. We wachten 

de uitkomst van de haalbaarheidsstudie af. 

Stuk no. 43 kan er ook af mist de inhoud onderdeel is van het beleid Energietransitie Leudal. Dat 

zal bij bespreking van agendapunt 6 in de commissie Fysiek ook door PAL worden vermeld. 

 



Dat was het voor nu. 

 

Vriendelijke groet, 

 

Hilde Glessner 

PAL 

 


